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MAANMITTARIKILTA RY

HALLITUKSEN KOKOUS 26/2024

Aika: 24.9.2024 klo 17.00

Paikka: Konetalo 234b ja Zoom

Paikalla:

Eero Ikonen

Otto Sorvo

Pinja Tamminen

Priska Viljakainen

Aino Huttunen

Otso Lattu

Iiris Mäkelä

Joonas Sinerkari (poistui kohdassa 9.)

Linnea Mikkola

Noora Permi (poistui kohdassa 9.)

Ilkka Rantakokko (poistui kohdassa 9.)

Joonas Häkli (saapui kohdassa 5.)

Senja Aaltonen (saapui kohdassa 5.)

Poissa:

1. KOKOUKSEN AVAAMINEN

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 17.06.

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. PUHE- JA LÄSNÄOLO-OIKEUKSIEN MYÖNTÄMINEN

Ei myönnettäviä puhe- ja läsnäolo-oikeuksia.

4. KOKOUKSEN TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN

Hyväksyttiin esityslista kokouksen työjärjestykseksi.

5. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN

Esitys: Hyväksytään kokouksen 25/24 pöytäkirja.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

6. PÖYTÄKIRJANTARKASTAJAT

Esitys: Valitaan Iiris ja Joonas H. pöytäkirjantarkastajiksi.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.
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7. KOKOUKSEN TIIVISTELMÄN KIRJOITTAMINEN

Esitys: Valitaan Otto kirjoittamaan kokoustiivistelmä tiedotuskanavalle. Valitaan Noora

kirjoittamaan hallituskuulumiset viikkotiedotteeseen.

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

8. ILMOITUSASIAT

Eero: Pidetään neljän tunnin kokous.

9. KUULUMISKIERROS

Otto: Tuntuu että sekoan. Nukuin huonosti ja olen mouhonnut 4h sääntömuutoksista, enkä

vieläkään tiedä mihin muutan viikon päästä. Ainakin on cruisehytti.

Priska: Ei kuulu mitään. Koulua ja töitä ja näitä.

Aino: Minäkin sekoan. Nälkäkiukku on alkamassa, mutta kohta helpottaa. Olin myös

sääntökokouksessa ja sen jälkeen myymässä lippuja Polin approon. Oli superkivaa

täräyksessä ja tärinöissä. Ensi viikonloppuna heti uudet juhlat.

Iiris: Kuuluu ihan hyvää. Täräys oli kiva, oli kiva päästä sitsaamaan. Tänään oli hyvät kaksi

tuntia sääntömuutostyöpajassa. Sen jälkeen kaksi tuntia Turun suunnittelua.

Pinja: Vähän väsyttää. Nukuin huonosti, sääntömuutokset ja on Otacruise-hytti.

Noora: Kuuluu hyvää. Olin täräyksessä ja tärinöissä, sen jälkeen ollut vähän kipeä olo, mutta

nyt parempaan päin. Olen menossa ensimmäistä kertaa ikinä hääjuhliin viikonloppuna.

Joonas S: Olen ollut kerran häissä, olin silloin 8-vuotias ja vedin amppariräpin ja sain 50 €. En
tiedä, tuleeko tänään repimisestä yhtään mitään.

Joonas H: Ongelmia ruissi-lipun kanssa?

Linnea: Kuuluu tosi hyvää. Olin perjantaina täräyksessä ja lauantaina selvisin tärinöihin.

Tilasin uuden K-plussa-kortin.

Ilkka: Ihan jees. Viikonloppu sujahti luikauksella. Oli jopa kahdet vujut. PT:n vujut olivat

yllättävän riehakkaat. Alepa-fillarit ovat kamalia. Seuraavaksi pitsailtaan. Jännittää, mikä

paikka se on.

Senja: Ihan ok. Olin myös täräyksessä ja PT:n vujuilla. Tulin kipeäksi, vaikka yritin säästellä

itseäni. PT:n vujuilla tapahtui hauska asia. Minä vain seisoin, ja yhtäkkiä tuli isku kasvoihin.

Kävi ilmi, että joku däbäsi ja osui minuun.

Eero: Tuntuu myös, että olen sekaisin. Eilen nukuin hyvin. Tärinöiden jälkeen nukuin aika

vähän. Päästii tärinöiden jälkeen Juhon kanssa Otolla tukkimieskisat läpi Sly 2:ssa. Juteltiin

kehää sääntömuutostyöpajassa. Tänään olen luvannut mennä vielä pelaamaan lautapelejä

kaverille.

Otso: Ollut ääripäiden päivä. Näin yöllä unta, että olen tullut hulluksi. Tänään olen ollut mm.

key-luennolla, sääntötyöpajassa ja myymässä Polin approon lippuja.

10. RAHA-ASIAT

10.1. Hyväksyttävät korvaustositteet

Esitys: Hyväksytään seuraavat kulukorvaukset maksettaviksi:

Saaja Selite Summa
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Saska Kolehmainen Urbanum ry:n vuosijuhlalahja 20,19 €

Senja Aaltonen Eväitä toimittajakokoukseen 16.9.2024 10,66 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.2. Hyväksyttävät laskut

Esitys: Hyväksytään seuraavat laskut maksettaviksi:

Saaja Selite Summa

Happy Friends Oy Syyspäiväntäräyksen catering
Eräpäivä: 7.10.2024

2 600 €

Päätös: Hyväksyttiin esitys.

10.3. Uudet jäsenet

Esitys: Ei uusia jäseniä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

11. SYYSKOKOUS

11.1. Esityslista

Esitys: Käydään läpi syyskokouksen esityslista.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

12. PALAUTELAATIKKO

Esitys: Käydään läpi palautelaatikkoon saapunut palaute koskien läsyjen fonttikokoa (liite 1).

Päätös: Hallitus kiittää palautteesta. Välitämme palautteen lukkareille, jotka taittavat läsyjä.

13. VYÖDESIGNSKABA

Esitys: Käydään läpi formsiin tulleet ehdotukset ja valitaan parhaat, joiden joukosta

kiltalaiset saavat äänestää mieleisensä.

Päätös: Monet ehdotuksista oli samanlaisia keskenään. Ehdotuksia oli neljää erilaista, joten

valittiin kaikki erilaiset designit äänestykseen.

14. KILLAN TELTTA OTATARHAN AJOIHIN

Esitys: Otatarhan ajoihin toivotaan kiltojen telttoja, jotka voisivat toimia esim. fuksien

tukikohtana kisojen ajan ja kannustaa myös vanhempia kiltalaisia tulemaan paikalle

kannustamaan ja hengailemaan. TKTMK:ssa mietittiin, että ISOt voisivat olla päivystämässä

teltalla, sinänsä mitään ihmeempää ohjelmaa sinne ei vaadita.

Päätös: Annetaan teltta Otatarhan ajoihin ja kysytään ISOja paikalle.

15. MENNEET TAPAHTUMAT

15.1. Yleisurheilun lajikokeilu 18.9.
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Esitys: Mittarit pääsivät hyppäämään pituutta ja korkeutta sekä työntämään kuulaa

ja juoksemaan riemukkaan sukkulaviestin. Useat tulokset paranivat alakoulusta ja

tunnelma oli katossa. Päivä oli jymymenestys!

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.2. Fuksifriba 19.9.

Esitys: Osallistujia oli vähänlaisesti, mutta tapahtuma oli hyvä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.3. Syyspäiväntäräys 20.9.

Esitys: Tapahtuman järjestelyt onnistuivat erittäin hyvin, ja vieraatkin näyttivät

nauttivan. Valitettavasti tapahtuma ei mennyt täyteen, mutta taloudelliselta

katastrofilta vältyttiin. Suuri kiitos kaikille tapahtuman järjestelyihin osallistuneille!

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

15.4. Syyspäivän tärinät 21.9.

Esitys: Historian ensimmäinen puolivuotisjuhlien sillis oli jymymenestys! Osallistujat

viihtyivät ja tila oli sopiva kyseiseen tapahtumaan.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16. TULEVAT TAPAHTUMAT

16.1. Tapasilta / Ammattiainekerhojen esittely 24.9.

Esitys: Fukseille tarkoitettu ammattiainekerhojen esittelyiltama. Järjestetään

ravintola TastEatissa yhdessä Linkin, Fundin, Akvan, Poligonin sekä Ropon kanssa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.2. MK vs IK -pesis 25.9.

Esitys: MK pelaa IK:ta vastaan pesistä.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.3. CoopENG 26.9.

Esitys: ENG juoksee cooperin.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.4. BilENG 27.9.

Esitys: Järjestetään maisterifukseille ja vaihtareille ENGin kesken tapahtuma

rantasaunalla.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.5. Syysretki 28.-29.9.

Esitys: Mittarit retkeilevät viikonloppuna. Mukavasti ilmoittautuneita.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.6. ENG abisitsit 4.10.

Esitys: Järjestetään ENGin yhteiset abisitsit. Abisitsien yhteydessä abeille järjestetään

alaesittelyt, sekä kampuskiertely.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.

16.7. MK-yritysilta 14.10

Esitys: Yritykset esittäytyvät mittareille tenttiviikon alussa.

Päätös: Merkittiin tiedoksi.
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17. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT

- Käydään läpi ehdotukset toimarihärpäkkeistä.

- Merkittiin tiedoksi.

- Kirjoittakaa viikkiskuulumiset ennen sunnuntaita, mieluusti jo perjantaina päivällä.

- Merkittiin tiedoksi.

18. SEURAAVA KOKOUS

Seuraava kokous tiistaina 8.10. klo 17.00.

19. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 18.23.

Pöytäkirjan vakuudeksi,

________________________ _________________________

Eero Ikonen Otto Sorvo

Puheenjohtaja Varapuheenjohtaja
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LIITTEET

Liite 1: Palaute

Hei hallitus,

Miksi, miksi läsyn fonttikoko on niin perkeleen pientä? Eihän tätä selvänäkään nää ja kun n.

viinikaatoa hörppiessäni koitan jotain teksistä tihurtaa, jää käteen vaan migreeni ja pahaa mieltä.

Miksi ette tee asialle mitään, vaikka ongelma pahenee sitsi sitseiltä???? Menkää töihin

- kiltalainen


